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Mötesanteckningar - Kvalitetsråd för grundutbildning på ABE-skolan   

Datum för mötet: 2023-10-31 
 

Plats för mötet Deans Office, Teknikringen 74  
 

Närvarande: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Frånvarande: 

Eva Liedholm Johnson (GA) 
Tiina Vinter (gruppchef SVL, vice UA) 
Pieter Brokking (PA THSSM) 
Jean-Marc Battini (PA THSSM) 
Åsa Laurell Lynne (PA TIBYH/TBYPH) 
Henry Muingo (PA TFOFK/TFAFK) 
Agnieszka Zalejska Jonsson (SR TFOFK/TFAFK) 
Magnus Svensson (PA TMHIM) 
Eva Knutsson (SR TIBYH/TBYPH) 
Jesper Jerkert (SR Filosofi) 
Axel Göthberg (PAS CSAMH) 
Alexander Sjölund (studentrepresentant Arkitektur) 
Miriam Tobia (studentrepresentant IsB) 
Eva Lassander (programhandläggare och mötesantecknare) 
 
Malin Wennerholm (vice GA) 
Cecilia Månsson Blom (UA) 
Oskar Fröjdh (PA TTGTM) 
Claes Sörstedt (PA ARKIT)  
Rickard Bellander (SR CSAMH) 
Bertram Steininger (PA TFOBM)) 
Joakim Riml (PA CSAMH)  
Jiechen Wu (PA TSUTM) 
Anna Björklund (SR SEED)  
Michele Simoni (PA TTMIM) 
Rodrigo Eduardo Muro Avendano (PA TLODM) 
Brandimarte Luigia (SR SEED) 
Parivash Salimi  (programhandläggare)  
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1 Anteckningar från föregående möte 

Anteckningar från möte 23-09-20 godkändes. De finns publicerade i kvalitetsrådets 
grupp, under rubriken Grupper på KTHs hemsida samt på ABEs samlingssida för 
minnesanteckningar på skolnivå. 

Föregående möte fanns frågor om de nya fakultetsnämderna som inrättas på KTH från 
årsskiftet. Under punkten Övrigt tar kvalitetsrådet upp detta. 

 

           Eva Liedholm Johnson 

2.  Utbildningskansli 
 

a. Manifestation 
 
I morse kom mail till vissa anställda på KTH från en privat organistation som planerar 
en manifestation på Campus. Det är inte en aktivitet KTH står bakom. Gällande regler 
om närvaro/obligatorisk närvaro och åtaganden på KTH gäller för personal och 
studenter. 
 

b. Nytt schemasystem 
 
I samband med införande av nytt schemasystem, Preferences, behöver överföring av 
uppgifter från nuvarande system Kopps att göras. Historiskt har uppgifter kopierats 
från föregående år till nästa som underlag. År 1 i det nya systemet fungerar inte detta 
.Uppgifter behöver läggas till manuellt. Det gäller alla kurser och program. I 
november arbetar främst adminstrativ personal på KTH med överföring av uppgifter.  
 
Alexander Sjölund frågar om huruvida program och kurser på  institutionen för 
Arkitektur ska vara med. Tidigare har studenterna tagit upp svårtigheter med att inte 
ha tillgång till Time edit. Eftersom ingen personalrepresentant från Arkitektur deltar 
på mötet sker återkoppling i frågan i eferhand. 
 

c. Tentasamordning 
 
Framöver kommer en pilot att genomföras med central tentautlämning på 
Vallhallavägen 79. Det blir mer likvärdigt verksamhesstöd och mindre sårbart vid 
frånvaro.  Jean- Marc berättar att det finns farhågor från lärare om att det blir svårare 
när problem uppstår och det ligger på KTH-nivå. Adminstratörerna på lokal nivå vet 
lättare vad som behöver göras. 
 

d. Programhandläggning 
 
Programansvariga önskade föregående möte en översikt över årets processer. Eva har 
gjort en enklare översikt som läggs på kvalitetsrådets grupp på KTHs hemsida. Dock 
sker just nu på KTH-nivå förändringar i många utbildningsadminstrativa processer. 
Bland annat i samband med införande av fakultetsnämnder och skifte av 
utbildningspalnering från Kopps till Ladok. Datum och årets processer kommer att 
förändras inom kort. Översikten kommer då inte längre vara aktuell. 
 
 

            
Eva Liedholm Johnson 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Johanna Stellan 
 

 
 
         
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
        
 

Eva Lassander 
 
 



2 Studievägledning 
 

a. AKP 
 
Anmälan till kurs inom program, AKP, för läsperiod 2 har öppnat för studenter. Tester 
inför har fungerat bra och allt rullar på. 
 

b. Obligatoriska moment och byte av kurs 
 
Tiina rekommenderar om möjligt att lärare inte planerar in obligatoriska moment 
under registreringsperioden. På vissa program framför allt på masterprogram finns 
möjlighet till byten av valbara/valfria kurser.  
 
Tiina ställer frågan om huruvida möjlighet till byten av kurs ska finnas. Det är en 
mycket stor adminstration. 
 
Sammanfattning av diskussion: 
 

• Det sänker kvaliteten på kurserna att byten sker upp till en vecka efter 
kursstart. 

• Hur många studenter som kommer gå kurserna blir osäkert och lärarens 
planering svår. 

• Byten kan vara möjligt men studenterna behöver vara medvetna om 
konsekvenser såsom missad undervisning. 

• Helst ska man registrera sig och börja i tid på kurser. 
• Bra om studenter kan byta som känner att de hamnat på helt fel kurs. 
• Byten sker ibland om studenter inte är behöriga. 
• Bra att kunna byta om det inte fungerar i samband med utbytsstudier. 
• Studenter tycker det är viktigt att få byta kurs där det går. 
• Det behöver vara striktare med byten och konsekvenstänk. 
• Viktigt att analysera varför studenter byter kurs. Det kan ha att göra med 

pedagogiken eller kvaliteten. 
 
 
 

         Tiina Vinter 
 

3 Studentrepresentanter 
 
Geberellt pågår arbete med tillsättning av poster. Det finns många nya representanter 
och det är en förbättring. Information om nya representanter ska finnas på sektionernas 
hemsidor. Om möjligt kan sektionerna skicka information till 
programhandlaggare@abe.kth.se när beslut är klart även om hemsidor inte uppdaterats 
än. 
 
Eva Liedholm Johnson informerar om att i kvalitetsdialogen med rektor belystes att 
THS/Sektionerna på ABE varit inkluderade i arbetet med kursanalyser m.m.  
 

           Axel Göthberg,  
           Miriam Tobia och  
           Alexander Sjölund 
 
 

mailto:programhandlaggare@abe.kth.se


4.  Huvudområde Arkitektur + Samhällsbyggnad 
 

Eva gav en kort återkoppling på verksamhetsdialog med rektor. 
Bland annat deltog också skolchef, adm. chef, universitetsdirektör, dekanus och 
kvalitetssamordnare. 

        Eva Liedholm Johnson  

5. Nästa möte 
28 november kl. 12-14 
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